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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 1/06 w dniu 23 stycznia  
2006 r. – godz. 10 o0 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie wniosku uczniów z m. Duninowo uczęszczających do 

Szkoły Podstawowej Nr 1 Ustce 
3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 25 stycznia 

2006r. 
4. Opracowanie sprawozdania z pracy Komisji za rok  2005. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 3 spośród 4 osobowego 
składu Komisji co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Radna nieobecna : Maria Drzazgowska. 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji  zaproponował następującą zmianę w 
porządku obrad tj. w miejsce pkt. 2 wprowadzić pkt o 
brzmieniu:  Rozpatrzenie wniosku uczniów z m. Dunin owo 
uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 1 Ustce. 
Pozostałe punkty porządku obrad zmieniają kolejność.  
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek 
obrad z uwzględnieniem powyŜszej zmiany. 

 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przyjęła w/w 
porządek obrad . 
 
 

 
Ad. 1.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  
 

 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 20/2005 z dnia 19 grudnia  2005 r  
  
  

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 20/2005  bez uwag. 
 

 
Ad. 2.  Rozpatrzenie wniosku uczniów z m. Duninowo 

uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 1 Ustce 
 

 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- poinformował, iŜ do Rady Gminy wpłynęło pismo rodziców 

uczniów z m. Duninowo uczęszczających do SP Nr 1 w Ustce . Pan 

Przewodniczący skierował pismo do Pana Wójta celem zajęcia 

stanowiska. PrzedłoŜone pismo dot. dwóch spraw tj. sprawy zmiany 
granicy obwodu szkoły dla m. Duninowo i sprawa dowozu uczniów  



- 4 - 
 
do SP Nr 1 w Ustce . W dniu 8 grudnia odbyło się zebranie 

rodziców SP w Zaleskich z przedstawicielami samorządu Gminy 

Ustka, którego celem było poznanie stanowiska rodziców uczniów 
z Duninowa uczęszczających do SP w Zaleskich odnośnie planów 

związanych z wyborem szkoły (SP w Zaleskich lub SP Nr 1 w 

Ustce) w przyszłym roku szkolnym. Następnie Pan Dyrektor podał 

wyniki ankietowania i głosowania tj. 19 rodziców opowiedziało się 

za SP w Zaleskich, 1 rodzić za SP Nr 1 w Ustce, 1 rodzic za 
Gimnazjum w Ustce, 1 rodzic nie oddał  głosu. Zmiana obwodu 

szkoły jest problemem trudnym i niemoŜliwym do pogodzenia 

rodziców, z których część chce by ich dzieci chodziły do SP w 

Zaleskich, a część do SP NR 1 w Ustce.  W związku z powyŜszym 

Pan Wójt wystąpił Pana Burmistrza z prośbą o następujące 

informacje:  – czy SP Nr 1 w Ustce będzie maiła moŜliwość 

przyjęcia w roku szkolnym 2006/2007 20 uczniów, a docelowo 37 
dzieci z Duninowa i Modły  – jakie będą ciąŜyły obowiązki 
finansowe na naszym samorządzie poza dowoŜeniem oraz 

przekazaniem subwencji oświatowej. Otrzymaliśmy odpowiedź Pan 
Burmistrz  w spr. zmiany obwodu SP w Zaleskich i powierzenia 
prowadzenia zadań w tym zakresie Gminie Miejskiej Ustka, w 
której prosi o podanie  informacji w zakresie roku urodzenia dzieci, 
liczby dzieci z danego rocznika oraz w której klasie realizuje 
obowiązek szkolny odnośnie uczniów, którzy od września 2006 r 

mieliby realizować obowiązek szkolny w SP Nr 1 w Ustce. Po 

uzyskaniu tych informacji oraz analizie moŜliwości lokalowych i 

kadrowych odpowiedź przekaŜe w I kwartale 2006 r. W spr. 
dodatkowych kosztów Pan Burmistrz się nie opowiedział. Na dzień 

dzisiejszy w SP w Zaleskich z Duninowa jest w  kl. 0 – 4 dzieci, kl. 
I – 1 dziecko, kl. II – 3 dzieci, kl. III -  4 dzieci, kl. IV – 2 dzieci, kl. 
V – 2 dzieci, kl. VI – 4 dzieci . Ogółem w SP w Zaleskich jest 20 

dzieci z Duninowa. SP Nr 1 w Ustce – kl. I  - 1 dzieci, kl. II – 4 
dzieci, kl. III – 3 dzieci, kl. IV. – 4 dzieci, kl. V – 2 dzieci , kl. VI – 
1 dziecko, które ma adres zameldowania w Ustce lecz mieszka w 
Duninowie. Ogółem w SP nr 1 w Ustce  jest 15 uczniów z 

Duninowa. Ponadto Pani Sekretarz zwróciła się o opinie prawną w 
spr. zmiany obwodów szkól publicznych. 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy 
- przedstawiła opinię prawną tj. zgodnie z ustawą z dnia 7-09-1991 
r o systemie oświaty (Dz. U. z 2004 r, Nr 256, poz. 2572 ze zm.) do 

zadań własnych gminy naleŜy zakładanie i prowadzenie szkół  
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podstawowych oraz gimnazjów , w tym z oddziałami 

integracyjnymi. Ustawa ta nakłada na gminę obowiązek 

zorganizowania sieci szkół w sposób umoŜliwiający wszystkim 

dzieciom spełnienie obowiązku szkolnego. JeŜeli droga dziecka do 

szkoły , w której obwodzie dziecko mieszka przekracza: 
1) 3 km – w przypadku uczniów kl. I-IV szkól podstawowych 
2) 4 km – w przypadku uczniów kl. V-VI szkół podstawowych oraz 

gimnazjów 
Obowiązkiem gminy jest zapewnienie bezpłatnego transportu i 

opieki w czasie przewozu lub zwrot kosztów przejazdu środkami 

komunikacji publicznej (art. 17 ust. 2 i 3 w/w ustawy). 
Ustawa o systemie oświaty nie dopuszcza dowolności w zakresie 

zapewnienia bezpłatnego transportu lub zwrotu kosztów dojazdu 

dzieci do szkoły. Brak jest podstaw prawnych do bezpłatnego 

dowoŜenia lub zwrotu kosztów dojazdu dzieci do szkoły w innym 

obwodzie niŜ dziecko mieszka. 
Zmiana granic obwodów publicznych szkół podstawowych i 

gimnazjów prowadzonych przez gminę jest moŜliwa po spełnieniu 

warunków określonych w w/w ustawie. Wprowadzenie zmian 

winno umoŜliwić wszystkim dzieciom spełnienie obowiązku 

szkolnego, być uzasadnione potrzebami mieszkańców oraz opierać 

się na sieci istniejących szkól na terenie gminy. Podejmując decyzje 

w spr. zmiany obwodów szkół naleŜy równieŜ wziąć pod uwagę 

koszty z tym związane szczególnie, jeŜeli prowadziłoby to do 

likwidacji szkoły. 
 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- subwencja oświatowa wynosi 2.751.017 zł. Dopłata samorządu 

gminy do wszystkich  placówek oświatowych wynosi 1.736.720 zł. 

15 uczniów, którzy uczęszczają do SP Nr 1 w Ustce powoduje 
zmniejszenie subwencji w SP w Zaleskich  o ponad 60 tyś zł. JeŜeli 

przyjęlibyśmy, Ŝe 20 dzieci przeszłoby do SP Nr 1 w Ustce byłaby 

dalsza strata subwencji. Wówczas dopłaty gminy Ustka byłyby o 

wiele większe  poniewaŜ ilość zajęć i nauczycieli  nie ulega 
zmianie. Pozostają równieŜ te same koszty utrzymania szkoły i 

gmina Ustka poniosłaby straty z tytułu tego, Ŝe zmniejszyłaby się 

liczba uczniów, a szkoła musi dalej funkcjonować jak do tej pory.  

Jak poszła pogłoska, Ŝe będą pokrywane koszty dowoŜenia uczniów 

z Duninowa do SP Nr 1 w Ustce to równieŜ rodzice uczniów z 

Machowina , których 2 dzieci dojeŜdŜa do SP Nr 2 w Ustce  
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zwrócili się o zwrot biletów . NaleŜałoby się spodziewać, Ŝe inni 

rodzice dowoŜący dzieci do szkół w Ustce  lub Słupsku równieŜ 

zwróciliby się o zwrot kosztów dojazdu ich dzieci lub 

zorganizowanie dojazdu do innych miejscowości. NaleŜy zwrócić 

uwagę, Ŝe Gmina Ustka pokrywa koszt dowozu dzieci  do Ośrodka 

szkolno Wychowawczego w Słupsku 
 
 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski  
- na Komisji Edukacji problem ten był omawiany. Chcemy pomóc 

tym rodzicom z Duninowa lecz nie ma moŜliwości prawnych. Jest 
moŜliwość pomocy poprzez Opiekę i w ramach stypendium lecz nie 

wszyscy rodzice kwalifikują się do takiej pomocy. Komisja 
postanowiła zorganizować  wspólne posiedzenie Komisji Edukacji 
Rady Gminy Ustka z Komisją Oświaty Rady Miejskiej w Ustce 

celem przeprowadzenia rozmów i wypracowania stanowiska w spr. 
dowozu  uczniów  z Duninowa uczęszczających do SP Nr 1  w 

Ustce w ramach przekazanych subwencji. Gmina Ustka nie ma 
moŜliwości prawnych dofinansowania dojazdu tych uczniów. 
 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy 
- część rodziców chce by ich dzieci chodziły do SP w Zaleskich. 
Tym samym powstaje problem dowozu dzieci z Duninowa do 
Zaleskich poniewaŜ zmiana obwodu spowoduje brak podstaw 

prawnych do dowoŜenia dzieci do SP w Zaleskich. 

Zasugerowaliśmy pomoc rodzicom dzieci uczęszczających do SP 

Nr 1 w Ustce poprzez MG OPS i stypendia. Problem dotyczy kilka 
osób , których dochód przekracza progi ustawowe o niewielką 

kwotę i nie kwalifikują się do uzyskania takiej pomocy.  
 
 
Jan Leśny Dyrektor ZOEAS 
- na wszystkich spotkaniach z rodzicami z Duninowa , rodzice ci 
nie mieli Ŝadnych zastrzeŜeń co do poziomu nauczania w SP w 

Zaleskich. Egzamin końcowy kl. VI w SP w Zaleskich i SP Nr 1 w 
Ustce jest  porównywalny. Problemem jest brak sali gimnastycznej 
w SP w Zaleskich. W szkole tej jest najnowocześniejsza sala 

komputerowa, dodatkowa informatyka, język obcy.   
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Po dyskusji w przedmiocie sprawy Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie  
 
 
Sprawę  zmiany granicy obwodu szkoły dla m. Duninowo  

 
 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  1 
Przeciw   -  1  
Wstrzymało się  -  1 
 
 
Wynik iem głosowania przy 1 głosie „za” i 1 głosie 
„przeciw” Komisja nie zajęła stanowiska w w/w temacie. 
 
 
 

Ad.3. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady.  
 
 

Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski przedstawił 

następujące proj. uchwał: 
 

 
- proj. uchwały w spr. regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Ustka 

 
W/w proj. uchwały omówił Jan Leśny Dyrektor ZOEAS. 
 
 
 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała  pozytywnie w/w proj. uchw ały. 
 

 
- proj. uchwały w spr. Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 

 
 
  Anna Sobczuk Jodłowska Sekretarz Gminy 

- poinformowała , iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały będzie korekta 

tj. str. 3 Wstęp – po 7 linijce dopisuje się zajęcia profilaktyczne w 
kaŜdej świetlicy  oraz zagospodarowanie wolnego czasu dla dzieci i 

młodzieŜy. Tabela str. 13 pkt 2 a wykreśla się kwotę 740, a wpisuje 

się kwotę 820. W związku z powyŜszym ulega zmianie kwota 

Razem na 228.624. 
 

 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr.  zasad dokonywania okresowych 
ocen kwalifikacyjnych pracowników mianowanych 
zatrudnion ych w Urzędzie Gminy Ustka 
 
 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  

zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat za przekształcenie prawa 
uŜytkowania  wieczystego w prawo własności 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Ustka 

 
 

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Ustka 

 
 

Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- poinformowała, iŜ w przedłoŜonym proj. uchwały będzie 

autopoprawka wynikająca z uzgodnienia z Państwowym 

Powiatowym Inspektorem Sanitarnym w § 13 Regulaminu pkt. 1 
ust. 1  skreśla się zapis „zgodnie z uzgodnionym harmonogramem 

wywozu”, a wprowadza się zapis „nie rzadziej niŜ raz na 

kwartał”, ust. 2 skreśla się zapis „zgodnie z uzgodnionym 

harmonogramem wywozu”, a wprowadza się zapis „nie rzadziej 

niŜ raz w miesiącu”, ust. 3 skreśla się zapis „na dwa tygodnie”, a 

prowadza się zapis „w tygodniu”. 
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Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2006 r  

 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem 

 
 

Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  2 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
 

  W wyniku głosowania Komisja większością głosów    
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

Przewodniczący Komisji ogłosił 10 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 11 40 do godz. 11 50 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek 
obrad. 
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Ad. 4,  Opracowania sprawozdania z pracy Komisji za rok 200 5. 
 
 
 Komisja przygotowała sprawozdanie z pracy Komisji za 

rok 2005 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

 
Ad. 5.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Przewodniczący sejmiku Województwa Pomorskiego  

w spr. nadsyłania autorskich tekstów zawierających 
refleksje nad kończącą się kadencją celem zamieszczenia 
w wydawnictwie wydawanym przez Sejmik Województwa 
Pomorskiego pn. „Samorząd Pomorza” 

 
2. Odpowiedź  Pana Wójta  do Pana /* wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osoby/ w spr. przebudowy ul. 
Wczasowej i ul. Piaskowej w Rowach. 

 
 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski   przedstawił 
następujące  pismo: 

 
 

Słupskie Wodne Ochotnicze Pogotowie Ratunkowe  
-  dot. zakupu kontenera mieszkalnego dla ratowników 
obsługujących plaŜe i kąpieliska nadmorskie w Poddąbiu. 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie  zakup kontenera 
mieszkalnego dla ratowników . 
 
 
Przewodniczący  Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 

głosowanie w/w stanowisko. 
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Głosowało   -  3 
 

 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

  W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 

 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 12 10 

 zamknął obrady Komisji. 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

       
GraŜyna Frankiewicz               WIESŁAW  KUROWSKI 
 

 
 
 

 


